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To: 5.1.2e EAE @rivm.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Sun 1/3/2021 7:11:43 AM

Subject: RE: Antw: BO LZ koepel en VWS inzake vaccineren,

Received: Sun 1/3/2021 7:11:43 AM

Thanks. Wanneer wordtt hier besluit over genomen? Ik zou wel in eerste week van feb willen starten hiermee. Is

dat reeel? Precies 5 weken. Zie ook|JEEEEllpleidooi om hier snel mee te starten, en terecht.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

5.1.2e

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Postbus 1

3720BA Bilthoven

+31 (0) IEEEEENN
Secretariaat

030ERE

van:[INESECHINIEEE o iv n1>
Verzonden: zondag 3 januari 2021 08:05

Aan: EENciv i>
Onderwerp: RE: Antw: BO LZ koepel en VWS inzake vaccineren,

rivm.nl

van: JEEEN cv.
Datum: 3 januari 2021 om 07:56:02 CET

Aan: SEENiv i>
Onderwerp: RE: Antw: BO LZ koepel en VWS inzake vaccineren,

0k, dank! Wat is de laatste notitie over dat plan? Kan je me die nog een keer sturen? Ben net bezig met

voorbereiding van dit overleg en kan dat dan goed gebruiken
Dank vast!

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Postbus 1

3720BA Bilthoven

+31 0)[EEE
Secretariaat

030IEE

Verzonden: zondag 3 januari 2021 07:55

rivm.nl
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=I EEE. EEE EEE... EEEivm.nl>

Onderwerp: Antw: BO LZ koepel en VWS inzake vaccineren,

Hala]

Ja ze zijn betrokken maar er is nog geen planning voor de operatie in de vph want dat is afhankelijk wanneer het vaccin

hiervoor beschikbaar is en dat moet met de ggd afgestemd worden.

Groet,

van: IEEE rivm.nl>

Datum: 2 januari 2021 om 19:15:03 CET

Aan: HEE cv. >, IEEE EET o >, IEEE
rivm.nl>

Onderwerp: FW: BO LZ koepel en VWS inzake vaccineren,

Ls

Zie onder, ook het door mij geel gearceerde deel. BENE zijn deze partijen betroken bij het ‘pfizer-plan’ in

verpleeghuizen? Ik neem aan van wel; dan zou hij toch ook de planning daarvan moeten kennen?

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Postbus 1

3720BA Bilthoven

+31 (0)6
Secretariaat

rivm.nl

030

Verzonden: zaterdag 2 januari 2021 18:46

Onderwerp: FW: BO LZ koepel en VWS inzake vaccineren,

Kunnen jullie of GGD dit maken?

Verzonden: zaterdag 2 januari 2021 17:08

Aan: H.M. de Jonge < A. Dicloud.com>; Jonge, H.M. de (Hugo) « @ minvws.nl>

cc: A. @minvws.nl>;

Onderwerp: FW: BO LZ koepel en VWS inzake vaccineren,

Hierbij een mail vanIEEte voorbereiding op het overleg van morgen.

@ minvws.nl>

Hartelijke groet,
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Verzonden: zaterdag 2 januari 2021 17:03

5.1.2e

5.1.2 5.1.2e

Onderwerp: RE: BO LZ koepel en VWS inzake vaccineren,

Urgentie: Hoog

Beste EAAals afgesproken met[EE ten bate van jullie vooroverleg met minister De Jonge vanavond. Fijn dat jullie
deze input vooraf ook met hem delen.

Dank voor de uitnodiging voor het overleg van morgenochtend. Het is goed om op korte termijn te overleggen; Actiz, VenVN,

Verenso, Zorgthuisnl, VGN en NVAVG zijn morgen in ieder geval aanwezig. Namens deze partijen wil ik alvast de volgende input

aanreiken.

Natuurlijk begrijpen wij dat ook de nood in de ziekenhuizen hoog is en dat men ook daar graag het personeel snel wil laten

vaccineren. Dit mag wat ons betreft echter niet ten koste gaan van de eerder met ons gemaakte afspraken voor de langdurige zorg,

inclusief de wijkverpleging thuis. Immers blijkt steeds dat relatief veel besmettingen daar plaats vinden . Graag ontvangen wij dan

ook, bij voorkeur voorafgaand aan het overleg van morgen, een overzicht in aantallen waaruit blijkt dat er in de 1° tranche zowel

ruimte is voor het vaccineren van al het personeel van verpleeghuizen, kleinschalige woonvormen, de gehandicaptenzorg en de

wijkverpleging als voor de extra 30.000 personeelsleden van de ziekenhuizen. Wij gaan er vanuit dat de met ons afgesproken

tijdsplanning overeind blijft staan en dus alle medewerkers die gevaccineerd willen worden ook terecht kunnen.

Om spillage zoveel als mogelijk te voorkomen, gaan wij er vanuit dat ook het ziekenhuis personeel eenzelfde uitnodiging gaat

krijgen als het VVT personeel en dus ingepland wordt bij de 25 GGD priklocaties. Voor al het zorgpersoneel dezelfde aanpak, geeft

bovendien het beeld dat al het zorgpersoneel op dezelfde manier behandeld wordt. En niet dat ziekenhuiszorg toch belangrijker is

dan langdurige zorg. Waarbij we ook, nogmaals, oproepen om alsnog de tijd en de reis van al het zorgpersoneel gewoon volledig te

vergoeden.

Met vriendelijke groet,
mede namens Verenso, V&VN, Zorgthuisnl, VGN, NVAG

Met vriendelijke groet,

4 branchevereniging van zorgorganisaties
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